
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 24. august 2021 kl. 18.30 - 20.30 
Skolen er vært med et stykke smørrebrød fra kl. 18.00. 

 

Afbud fra: Erik Sørensen, Linda Hansen, ny medarbejderrepræsentant 

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Skolens mødelokale ´Akvariet´ 

 

ES – Erik Sørensen 

LD – Louise Dyreborg 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

NY Medarbejderrepræsentant 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-

Ramme 

Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Referatet af 15. juni 2021 er godkendt og underskrevet af formanden på alles vegne. 

 

2.  Elevrådet 

 

 5 min. CR Orientering 

 Valget i klasserne er foretaget i sidste uge. Elevrådet har inden næste møde konstitueret sig og vil kunne 

deltage i skolebestyrelsesmødet. 

 

3. Skolebestyrelsens årsplan for skoleåret 2021-22 – alle 

overvejer indhold til årsplanen samt tidligere ´ikke nåede 

områder´ (Årshjul 2020-21 vedhæftet) 

 

X 60 min. CR Drøftelse og 

fastlæggelse 

 Forslag til emmer: 

Gøre principsamlingen færdig. 

Uddannelsesstatistik 

Kommunikation på hjemmesiden fra skolebestyrelsen – op til skolebestyrelsesvalget 

Planlægning af teamaftner 

Undervisningsmidler 

Opfølgning på Velfærdens fundament 

Bevægelse i undervisningen 

Læsepolitik 

 

4. 

 

Kontaktudvalgsmedlemmer og indhold til 

dagsordenspunkter kontaktudvalgsmøde: 

• Skoleområdet 27/9 2021 

• Specialområdet 11/10 2021 

 

X 

 

Mails 

sendt 

10 min. CR Drøftelse 

 På skoleområdet: Mandag den 27. september 2021 kl. kl. 19.00 – 20.30 i salen, Ørbækvej 100. CR deltager 

På specialområdet: Mandag den 11. oktober 2021 kl. 16.30 – 18.00 i salen, Ørbækvej 100. LH deltager. 

Forslag til punkter sendes til CR, LH. 

1. Hvad er det vigtigste, I gerne vil drøfte med politikerne ift. det punkt? 



2. Hvad er baggrunden for, at I bringer punktet op? 

 

5. Odense Kommunes digitaliseringsstrategi og Bring Your 

Own Device (BYOD) i Ungemiljøet ift. lån af chromebooks 

i Ældste Børnemiljø 

 

 25 min. CJ, CF Drøftelse 

 I hvor høj grad bør skolen præcisere overfor forældrene, at den har pligt til at stille en computer til rådighed til 

elever efter ÆBM? 

Skolen har ikke råd til at stille udstyr til rådighed til alle elever i Ungemiljøet – skolen kan dog ikke kræve at 

eleverne medbringer deres egen computer, men opfordre til at de gør det. 

Bestyrelsen holder fast i, at skolen fortsat opfordrer til BYOD for elever i Ungemiljøet. 

Dilemmaet ift. at det skal være gratis at gå i folkeskole bringes videre til forvaltningsledelsen. 

 

6. Orientering: 

• Nyt fra formanden 

• Nyt fra ledelsen 

o Personale 

o Corona 

o Mødetidspunkt bestyrelsesmøder 2021-

22 

 

 

 

 

15 min. CR, CF Orientering 

 Klasselærere har inviteret til et besøg af en repræsentant fra skolebestyrelsen til forældremøder. 

Punkter til oplægget: Rammerne for skolebestyrelsen (antal møder, hvilken funktion har bestyrelsen), 

principarbejde, skolebestyrelsesvalg, værdigrundlag, deltagelse i ansættelsessamtaler m.v.  

 

Personale: Årsvikariat i UM er slået op, og samtaler afholdes på mandag d. 30/8 – fast stilling slås op i foråret 

inden næste skoleårs fagfordeling, aht. kompetencedækningen i afdelingen. 

Samtaler vedr. en personlig hjælper til elev i 8. klasse, afholdes fredag d. 27/8. 

 

Til Heldagsafdelingen blev der visiteret 86 elever – 3 elever er udeblevet, og økonomien vil derfor 

efterfølgende trækkes tilbage. 

 

Der har været 3 børn og én medarbejder smittet med corona – ingen afledte smittetilfælde. 

Smitteopsporingen går på fysisk kontakt, eller at være tæt på den smittede under 1 meter i mere end 15 min.  

 

Skolebestyrelsesmøderne vil i indeværende skoleår placeres i tidsrummet 18.30-20.30. 

 

7. Evt. 

 

  Alle  

 Sanderumskolen har stadig GF-penge til en indsats for at fremme trafikinitiativer. 

Forslag: En cykelmekaniker kommer på besøg og laver et cykeltjek inden den mørke tid? 

CF kontakter lokale cykelhandlere. 

 

Et andet forslag er at markere cykelforbud på gangstien bag hallen. 

 

 Kommende møde: 

 

Kommende emner: 

• Princip-arbejde 

 

    

 

  

 


